

No. 12.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Davey, seconded by the Honourable Senator Frith:

That the Senate authorize arrangements for radio and television broadcasting of its proceedings and those of its committees,

And on the motion in amendment thereto of the Honourable Senator Phillips, seconded by the Honourable Senator Doody, that the motion be not now adopted, but that the subject-matter thereof be referred to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration.—(*Honourable Senator Marshall*).

No. 13.

7th November—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Guay, P.C., calling the attention of the Senate to the 100th Anniversary, on November 16, 1985, of the hanging of Louis Riel.—(*Honourable Senator Molgat*).

No. 14.

11th June—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Croll calling the attention of the Senate to justice for the elderly.—(*Honourable Senator Croll*).

No. 15.

17th October—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Gigantès calling the attention of the Senate to the examination of Mr. Trudeau's record.—(*Honourable Senator Gigantès*).

No. 16.

26th September—Consideration of the Third Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs, presented in the Senate on 26th September, 1985.—(*Honourable Senator Wood*).

No. 17.

26th June—Consideration of the Second Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs (Reports of Commissioner-1983-1984), presented in the Senate on 26th June, 1985.—(*Honourable Senator Wood*).

No. 18.

5th December (1984)—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Riel, P.C., calling the attention of the Senate to his tenure as Speaker of the Senate, his experiences and his recommendations to the Senate.—(*Honourable Senator Riel, P.C.*).

N° 12.

14 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Davey, appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Que le Sénat autorise les arrangements nécessaires pour radiodiffuser et télédiffuser ses délibérations et celles de ses comités,

Et sur la motion en amendement de l'honorable sénateur Phillips, appuyé par l'honorable sénateur Doody, que la motion ne soit pas adoptée maintenant, mais que la teneur en soit déferée au Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration.—(*L'honorable sénateur Marshall*).

N° 13.

7 novembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Guay, C.P., attirant l'attention du Sénat sur le centième anniversaire, le 16 novembre 1985, de la pendaison de Louis Riel.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

N° 14.

11 juin—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Croll, attirant l'attention du Sénat sur la justice pour les personnes âgées.—(*L'honorable sénateur Croll*).

N° 15.

17 octobre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Gigantès, attirant l'attention du Sénat sur l'étude du dossier de M. Trudeau.—(*L'honorable sénateur Gigantès*).

N° 16.

26 septembre—Étude du troisième rapport du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles, présenté au Sénat le 26 septembre 1985.—(*L'honorable sénateur Wood*).

N° 17.

26 juin—Étude du deuxième rapport du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles (Rapports du Commissaire-1983-1984), présenté au Sénat le 26 juin 1985.—(*L'honorable sénateur Wood*).

N° 18.

5 décembre (1984)—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Riel, C.P., attirant l'attention du Sénat sur son passage à la Présidence du Sénat, ses expériences et ses recommandations au Sénat en conséquence.—(*L'honorable sénateur Riel, C.P.*).